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ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO FÓRA 2018 

Veřejné Fórum – „Rozmluvíme Nový Jičín“ 

 

ZÁKLADNÍ INFORMACE O VEŘEJNÉM FÓRU 
 

 Datum konání: 15.5.2018 

 Místo konání: SVČ Fokus Nový Jičín 

 Počet účastníků: 73 občanů 

 

PROGRAM VEŘEJNÉHO FÓRA 

- Uvítání politikem ZM a MA21 Mgr. Ondřejem Syrovátkou 
- Úvodní slovo starosty města Nový Jičín PhDr. Jaroslava Dvořáka 
- Stručné shrnutí, co je to Veřejné fórum 
- Výsledky pocitových map (Mgr. Ondřej Syrovátka) 
- Shrnutí výsledků Veřejného fóra 2017 
- Představení investičních akcí města pro rok 2018 (Ing. Michal Hub) 
- Představení garantů jednotlivých stolů a moderátorky Ing. Dany Divákové 
- Práce v tematických skupinách 
- Prezentace dvou top problémů za každou oblast 
- Hlasování o 10P 
- Představení projektů pro Nový Jičín 
- Losování tomboly a hlasování o projektech 
- Výsledky hlasování a nastínění dalšího postupu 
- Závěr 

 

PRŮBĚH VEŘEJNÉHO FÓRA 

Politik Zdravého města a MA21 Mgr. Ondřej Syrovátka uvítal všechny občany na druhém 

novojičínském veřejném fóru a následně přivítal i přítomné členy vedení města, následovalo přivítání 

starostou města PhDr. Jaroslavem Dvořákem. Hned v úvodu bylo občanům shrnuto, co to je Veřejné 

fórum a jak bude celý proces fóra probíhat. Dále byly představeny doprovodné akce: občerstvení, 

tombola, hlídání dětí a nástěnky s akcemi Zdravého města. 

První prezentace, kterou si přichystal politik ZM a MA21, se věnovala výsledkům zpracovaných 

pocitových map. Mapa Nového Jičína se tvořila minulý rok na veřejném fóru a také na webových 

stránkách města. Následovalo celkové shrnutí výsledků Veřejného fóra roku 2017, kdy bylo 

připomenuto, jaké akce se se budou moci realizovat a jaké nikoli. Ing. Michal Hub, vedoucí Oddělení 

investic, představil v další prezentaci největší investiční akce města pro rok 2018, následně se opět 

ujal slova politik Zdravého města a MA21, který představil přítomné členy vedení města, garanty 

jednotlivých tematických stolů a moderátorku paní Ing. Danu Divákovou. 

Ing. Dana Diváková následně přiblížila občanům co je NSZM, výhody členství v síti a rovněž shrnula 

podstatné organizační pokyny k průběhu fóra. 
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Následně odstartovala cca 30 minutová práce u tematických stolů. Po uplynutí této doby byly vždy 

dva hlavní návrhy, které získaly nejvíce hlasů, odprezentovány garanty stolu a předány k zápisu do 

hlavního archu. Následovalo hlasování občanů a sčítání hlasů.  

Poté Ing. Diváková představila 14 příležitostí pro město Nový Jičín.  

Po hlasování o příležitostech města byly představeny čtyři projekty podané v rámci prvního 

participativního rozpočtu. Všichni žadatelé představili své projekty a následně se o nich hlasovalo 

v sále. Během hlasování probíhalo vyhlášení tomboly.  

Mgr. Ondřej Syrovátka v závěru přiblížil, jaké budou následující kroky s výstupem z veřejného fóra. 

Z těchto 14ti příležitostí se pomocí veřejné ankety vybere konečných 10 příležitostí, které budou 

předloženy v zářijovém zastupitelstvu. Na Veřejném fóru v roce 2019 budou následně občané 

informováni, co se podařilo zrealizovat, případně co se nepodařilo a proč. 

TEMATICKÉ STOLY 

1. Sociální oblast, zdravý životní styl a bydlení 

Prezentoval: Mgr. Antonín Urban 

Seznam návrhů v této oblasti:  

- Kamenný hospic (1h) 
- Propojení akcí seniorů a dětí (7h) 
- Rozvoj dobrovolnictví v pomoci dětem ze sociálně znevýhodněného prostředí (10h) 
- Podpora osob pečujících o seniory a zdravotně postižené (19h) 
- Zvýšení kvality bydlení v městských bytech ( 5h) 

2. Doprava, bezpečnost a veřejný pořádek 

Prezentoval: Mgr. Jiří Klein 

Seznam návrhů v této oblasti: 

- Vybudování parkovacího domu (7h) 
- Napojení cyklostezky směr Straník přes viadukt (13h) 
- Vybudování kruhového objezdu na křížení ulic B. Martinů a K Nemocnici (0h) 
- Zvýšit kapacitu parkování u Domu pro seniory Pod Lipami (2h) 
- Parkovací boxy pro kola např. u Lidlu, ZUŠ (8h) 
- Vybudování podzemního parkoviště na ulici Bezručova se zachováním zeleně (2h) 
- Zprůjezdnění vlakového přejezdu na ulici Jeremenkova (2h) 
- Vybudovat chodník od Skalek kolem Hybaj stezky (5h) 

 
3. Školství, výchova a vzdělávání 

Prezentovala: Ing. Michaela Bluchová 

Seznam návrhů v této oblasti: 

- Možnost parkování kol ve škole (16h) 
- Vyřešit vstup do odloučeného pracoviště Beskydská 143 (MŠ) (2h) 
- Rozšíření kapacity ZŠ Montessori ( 13h) 

 
4. Životní prostředí 
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Prezentovala: Ing. Eva Bártková 

Seznam návrhů v této oblasti: 

- Neredukovat zeleň v Novém Jičíně, naopak ji rozšiřovat, více parků (12h) 
- Projednat možnosti odstranění starých betonových sloupů a drátů na Svinci (1h) 
- Zavedení smart kontejnerů a popelnic (4h) 
- Častější úklid kontejnerových stání (1h) 
- Rozšiřovat možnosti četnosti svozu a variabilních nádob komunálního odpadu -> snížení 

poplatku (2h) 
- Rozšířit kontejnery na kovy (4h) 
- Podporovat výsadbu stromů solitérně i alejí (0h) 
- Používání biokontejnerů i v zimě (2h) 
- Revitalizace okolí toků (5h) 
- Nerozšiřovat zeleň, zintenzivnit dlažbu a bezúdržbové plochy (0h) 

 
5. Veřejná správa a územní rozvoj 

Prezentoval: Mgr. Zdeněk Petroš 

Seznam návrhů v této oblasti: 

- Vybudování nových chodníků v okolí ZŠ a MŠ Jubilejní (8h) 
 

6. Volnočasové aktivity a cestovní ruch 

Prezentovala: Bc. Iva Pollaková 

Seznam návrhů v této oblasti: 

- Revitalizace fotbalového hřiště FK Nový Jičín – tráva (1h) 
- Vybudování betonového skateparku vedle fotbalového hřiště TJ Nový Jičín po vzoru 

vybudovaného parku v Rožnově pod Radhoštěm (7h) 
- Do současného projektu revitalizace Čerťáku zapracovat vybudování zázemí pro uživatele 

Čertových stezek a vybudování pump tracku (14h) 
- Vybudovat víceúčelové sportovní haly včetně horolezecké stěny s možností rozšiřování 

formou stavebnice (10h) 
- Na Svinci v prostoru „U Křížku“ umístit informační tabuli – panoramatickou mapu s popisem 

výhledu (12h) 
- Označit stezky, trasy po městě, kde lze jezdit s kočárky (dvojčata) (3h) 
- Znovuobnovení partnerství se slovenským městem Martin (5h) 

 

7. Ekonomika a podnikání 

Prezentovala: Ing. Bc. Stanislav Bartoň 

Seznam návrhů v této oblasti: 

- Zaručená každoroční procentuální částka z rozpočtu města pro programové dotace (1h) 
- Podnikatelské centrum s podnikatelským inkubátorem (7h) 
- Podpůrné kroky pro podnikatele s provozovnou na náměstí (13h) 
- Zvýšení finančního objemu při sestavování rozpočtu vyčleněného na participativní rozpočet 

(7h) 
- Zjištění studentských stáží u zavedených podnikatelů (OSVČ) (10h) 
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- Zprostředkování a zveřejňování krátkodobých pracovních příležitostí (6h) 
 

8. Mládež 

Prezentovala: Mgr. Monika Vindišová 

Seznam návrhů v této oblasti: 

- CLIL – výuka cizích jazyků (ZŠ) (1h) 
- Pravidelná spolupráce s partnerskými městy - výměnné pobyty, vzdělávací pobyty, 

mezinárodní soutěže, (jazykové olympiády, kvízy, vědomostní a talentové soutěže) (6h) 
- Zavedení akce Do školy na kole (0h) 
- Větší nabídka volitelných předmětů (rétorika, technické předměty, dramatický kroužek, 

vaření, dílny) 
- Vybudování cyklostezek do škol (0h) 
- Kuchyňky do škol -  výuka vaření + otevřené kuchyňky pro každého (5h) 
- Rekonstrukce skateparku (0h) 
- Rekonstrukce zimního stadionu (0h) 
- Zavedení veřejné wifi (0h) 
- Uspořádání talentové a vědomostní soutěže (3h) 

 
 

VÝSLEDKY POSTUPUJÍCÍCH NÁMĚTŮ PO HLASOVÁNÍ NA FÓRU 

 

 Napojení cyklostezky přes viadukt směrem na Straník a Čerťák 

 Neredukovat zeleň, naopak ji rozšiřovat (včetně parků) 

 Poradenská pomoc osobám pečujícím o v domácnostech o své blízké (seniory a zdravotně 

postižené) 

 Pravidelně spolupracovat s partnerskými městy (např. formou výměnných pobytů, 

zavedením mezinárodního Poháru starosty s nejen sportovními aktivitami, ale i jazykovými 

olympiádami apod.) 

 Revitalizace okolí toků 

 Rozšíření kapacity ZŠ Montessori 

 Rozvoj dobrovolnictví v pomoci dětem ze sociálně znevýhodněného prostředí 

 Učinit podpůrné kroky pro podnikatele s provozovnou na náměstí 

 Umístit panoramatickou mapu s popisem výhledu na vrchol Svince (U křížku) 

 Vybudování nových chodníků v okolí ZŠ a MŠ Jubilejní 

 Vybudování parkovacích boxů pro kola (např. u Lidlu, ZUŠ) 

 Zajištění možnosti parkování kol u škol 

 Zajištění studentských stáží u zavedených podnikatelů 

 Zapracovat do revitalizace Čerťáku vybudování zázemí pro uživatele Čertových stezek a 

vybudování pump tracku 

 Zavedení kuchyněk do škol (výuka vaření + místnost pro ohřev jídla) 

 

 

V Novém Jičíně, dne 30. 5.2018 
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…………………………………………………….    ……………………………………………………….. 

Bc. Kateřina Imrýšková      Mgr. Ondřej Syrovátka 

Koordinátorka ZM a MA21     Politik pro ZM a MA21 


